
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Informace pro občany – únor 2010 
 

Rozpočet obce na rok 2010 
Finanční komise obce s obecním úřadem jako každý rok sestavovala rozpočet na letošní rok. Samozřejmě, že 

podkladem příjmů a výdajů jsou skutečnosti z předcházejícího roku. V loňském roce jsme měli včetně rozpočtových 
opatření během roku plánované příjmy ve výši 3 098 tisíc korun. Skutečné příjmy však byly ve výši 2 667 tisíc korun, 
což je o 431 tisíc korun méně. Tato finanční ztráta se odrazila od nezaplacení některých provedených prací, které jsme 
měli nasmlouvané a bylo nutné je uhradit v letošním roce 2010, plánovaných prostředků pro tento rok. Převážně se 
jedná o úhradu nákladů za práce na prodejně. 

Plánované příjmy jsou navrženy ve výši 3495 tisíc korun a k tomuto jsou navržené výdaje ve stejné výši 
včetně rozpočtové rezervy. Uvidíme, jak se nám budou naplňovat příjmy z daní z fyzických a právnických osob, DPH 
a daň z nemovitosti, kde dle zákonného opatření se daň z nemovitostí fyzických osob zvyšuje jednou tolik. Nastejno 
zůstávají daně z pozemků a z nemovitostí podnikatelů. V případě neplnění příjmů, budeme muset některé akce 
prováděné i provedené řešit splátkovým kalendářem, což bude znamenat jejich doúhrada až v roce 2011. 

V letošním roce z důvodu nedostatku finančních prostředků navíc neplánujeme jiné investice. Požádali jsme o 
dotaci Krajský úřad Královéhradeckého kraje na kanalizaci u Johnových. Dotace by měla činit 50% nákladů. 

Náklady na úpravu skladu a zázemí prodejny nás celkem stojí víc jak 350 tisíc korun. Po úpravě provozní 
prodejní plochy včetně zázemí, jsme pronajali panu Kaválkovi stávající skladové plochy v přízemí samoobsluhy na 
dobu neurčitou tak, aby plochy ke skladování potravinářského zboží byly využité a nějaký ten nájem z nich byl 
příjmem obce.                                                                                          
 

Co nás potkalo 
Výpadek proudu v obci z důvodu havárie stožárové trafostanice u „fialky“, který nastal v sobotu 6. 2. 2010 
v odpoledních hodinách, pracovníci ČEZ - firma  METAX HK s.r.o.   Hradec Králové odstranili a obnovili dodávku 
proudu v krátkém čase, v ranních hodinách v neděli. Za mimořádné úsilí při opravě trafostanice jim patří poděkování, 
což jsme učinili písemně. Rovněž tak patří poděkování našim a profesionálním hasičům z Broumova při likvidaci 
požáru rozvaděče. Děkovný dopis je uveden na poslední straně těchto Informací. 
 

Letošní zima si vynahrazuje vše za minulá zimní období, kdy sněhu bylo pomálu. Obec se však snaží zvládat sjízdnost 
místních komunikací tak, jak to jenom jde. Již druhým rokem máme tuto službu nasmlouvanou s Družstvem Ostaš. 
Víme, že vše není ideální, (při kalamitě) ale i z důvodu omezených finančních prostředků se omezuje četnost 
projíždění. Chodníky a ostatní plochy se vyhrnují frézou i ručně. Děkuji všem našim spoluobčanům, kteří jsou nuceni 
odstraňovat nahrnutý sníh z výjezdů na místní komunikaci a též při odstraňování sněhu z přilehlých chodníků dříve, 
než přijede naše mechanizace. Zatím nejsme časově schopni to řešit jinak.     
                                                                                                                          starosta 
    

Zastupitelstvo obce Bukovice Vás srdečně zve na své 

VEŘEJNÉ ZASEDÁNÍ 
které se koná ve čtvrtek dne 25. února 2010 v 19.00 

hod. v motorestu „Lucky Luck“ v Bukovici 
                Program jednání: 1. Kontrola usnesení 
         2. Rozpočet na r. 2010 
                                             3. Majetkopr.záležitosti 

      4.  DSO Lesy Policka 
      5. Různé 

Těšíme se na Vás 

 

Tříkrálová sbírka  

Rok 2010 Rok 2009 
Police nad Metují 54 685,00 Kč 49 536,00 Kč 
Suchý Důl a Slavný 10 360,00 Kč 10 152,50 Kč 
Machov, Srbská 19 784,00 Kč 23 113,00 Kč 
Bezděkov nad Met. 12 714,00 Kč 12 067,50 Kč 
Pěkov a Hony 6 437,50 Kč 5 695,50 Kč 
Žďár nad Metují 9 181,00 Kč 9 936,00 Kč 
Bukovice 8143,00 Kč 8 707,00 Kč 
Hlavňov 3844,00 Kč 0,00 Kč 
Celkem 125 148,00  119 197,50  



Různé 
Letošního roku se uskuteční opět po deseti letech setkání rodáků obce Bukovice. Zastupitelstvo na pracovním 

jednání schválilo termín konání 26. června 2010 v hotelu u Berků s použitím zahrady. Byla určena komise pro přípravu 
oslav, která se bude pravidelně scházet a připravovat program na toto setkání . 

Provoz sběrného dvoru:    v zimním období (říjen – březen) v sudou sobotu 9 – 11 hod. 
                                        v letním  období  (duben – září)   každou sobotu 9 – 11 hod. 

Odvoz komunálních odpadů (popelnice) každý sudý pátek po celý rok. 
Pokud zjistíte že někde nesvítí veřejné osvětlení volejte číslo 728 120 393 děkuji  
                                                                                                           Matějec místostarosta 

 
 
POLOLETÍ V MŠ 
     Září, říjen, listopad, prosinec, leden - pět měsíců, které uplynuly jako voda v novém školním roce 2009/2010. 
     V září nás opět přivítal ve školce kašpárek a jeho rolničky. Pro nově příchozí děti 3-4 leté, kterých máme většinu, je 
připravován program, aby zvládly adaptaci, základní sebeobslužné činnosti a měly radost z plně prožitých dní ve školce. 
     V říjnu jsme oslavili svátek "Skřítka Solníčka" v Solné jeskyňce v Náchodě. Protože se nám zde líbí a věříme, že 
pobyt prospěje zdraví dětí, uskutečnili jsme ho vícekrát za sebou. 
     Podzimní čas nás přivedl k výletu nazvaný "Bramborový podzim u Perníkové chaloupky" v Rábech u Pardubic. 
Vyhlásili jsme výtvarnou soutěž pro děti a jejich rodiče - Halloweenské tvoření. Strašidelných i veselých dýní různého 
druhu z různých materiálů a zajímavých masek se sešlo na dýňovém setkání 4. listopadu, kdy jsme šli postrašit školáky 
a zapojit je tak do této soutěže. 
     Na svátek sv. Martina jsme navštívili kovárnu v Polici nad Metují, kde nám pan Drašnar - kovář, ukázal kovárnu, 
výrobu podkovičky a některé hotové výrobky uměleckého kovářství. Na památku si každé dítě odneslo domů jednu 
podkovičku pro štěstí od pana kováře. 
     Vánoční čas byl využit přípravami na vánoční setkání pro rodiče s vánoční dílnou, kde jsme rodičům předvedli 
program vánočních říkanek a písniček - čertovskou hru "Z peklíčka do peklíčka" si rodiče zahráli s námi. Společně s 
dětmi si vytvořili voňavý jablíčkový svícen. Toto odpoledne jsme příjemně zakončili u vánočního čaje, kafíčka a 
cukroví. 22. 12. se děti dočkaly vánoční nadílky pod stromečkem. Poděkováním za dárečky bylo společné i samostatné 
zpívání vánočních koled u stromečku. 
     Leden nám letos připravil opravdu bohatou sněhovou nadílku,  
a tak sáně a pekáče byly na stráni za OÚ dostatečně využity. 
1. února jsme zahájili plavecký výcvik v Náchodě. 
3. únor byl pro předškoláčky slavnostní - přišli k zápisu do 1. třídy ZŠ. 
A to nám už měsíc únor otevřel druhou polovinu školního roku. 
     Ráda bych poděkovala všem rodičům a našim příznivcům za spolupráci, 
za finanční podporu, ale i drobné opravy v MŠ a dárky pro naše akce. 
     Každé Vaší aktivity si velmi cením.  
             DĚKUJI    Za MŠ Eva Kollertová  



MLADÍ HASI ČI 
Přes přelom roku byla v hasičáku krátká zimní přestávka. 15. ledna 2010 byla na valné hromadě Sboru 

dobrovolných hasičů ve zprávě za rok 2009 připomenuta činnost kroužku za celý rok. V průběhu celého uplynulého 
roku jsme Vás o soutěžích, schůzkách, táboru a dalších akcích informovali. 

V roce 2009 v kroužku aktivně pracovalo 10 dětí zařazených do kategorie starší žáci (11 – 15 let) a 13 dětí 
zařazených do kategorie mladší žáci (6 – 10 let), 5 dětí v přípravce (do 6 let) a 3 dorostenci (16 – 18 let).  
Loni jsme zažádali a obdrželi dotaci od Ministerstva školství, mládeže a tělovýchovy získanou prostřednictvím 
Okresního sdružení hasičů (dotace na materiál ve výši 4.390 Kč, na letní tábor 18.508 Kč) a dále finanční dar od 
Krajského úřadu Královéhradeckého kraje (na letní tábor ve výši 15.000 Kč a na materiál ve výši 10.000 Kč). Vše bylo 
podmíněno minimální 30 % finanční účastí sboru, v případě dotace na tábor se finančně podíleli rodiče. Získali jsme tak 
od MŠMT a Královéhradeckého kraje celkem 47.898 Kč. I na rok 2010 jsou připraveny projekty k získání financí. 
Žádosti o finanční dary jsou na Krajském úřadu Královéhradeckého kraje již podány. 

Na prvním hasičáku v letošním roce jsme si v místní tělocvičně zahráli ping pong a několik her. Zazávodili jsme 
si na opičí uzlové dráze – to abychom se postupně začali připravovat na první soutěž letošního roku, a to uzlovku 
v České Metuji 20. února 2010. 

Činnost kroužku mladých hasičů můžete sledovat také na  
stránkách SDH Bukovice www.sdhbukovice.cz . 

Monika Leppeltová  
vedoucí kroužku 

 

Co dělají hasiči v Bukovici, když jsou venku kupy sněhu 
Když nemůžeme přes bohatou sněhovou nadílku a mráz běhat venku, tak jsme se přesunuli dovnitř a 

v bukovické sokolovně jsme si uspořádali turnaj ve stolním tenise. Sešli jsme se ve středu 30. prosince. Turnaje se 
zúčastnilo 15 hráčů z řad hasičů, příbuzných, kamarádů a známých, kteří měli chuť si před novým rokem trochu 
zasportovat. Sešli jsme se v jednu hodinu odpoledne. Ze začátku jsme se jen tak zlehka rozpinkávali a zahřívali se na 
provozní teplotu. Rozdělili jsme se do dvou základních skupin, ze kterých vzešli podle pořadí dvojice do vyřazovacích 
bojů. Celkem jsme hráli na čtyřech stolech a na dva malé vítězné sety, takže to celkem odsejpalo. Samozřejmě, kdo 
zrovna nehrál, nabíral síly na další zápas. Někdo pil iontové nápoje značky Gambrinus, jiný zase získával energii z 
různých masných energetických pokrmů (salámů rozmanitých chutí a vůní). Jiný zase nabírali dech jednou cigaretkou 
na čerstvém vzduchu. Ve vyřazovací fázi už šlo o hodně a zápasy nabrali úplně jiný směr. Už to nebylo jen takové lážo 
plážo jako v základních skupinách, ale ostré zápasy. Vítězem se po dramatickém finále stal Vašek Škrdlů, který jako 
loňský vítěz začal hrát až ve vyřazovací fázi jako nasazený hráč. Celkové pořadí a seznam všech hráčů si můžete 
prohlédnout na našich stránkách. 

A když zrovna neblbneme v tělocvičně, tak si pořádně zaschůzujeme. A jelikož tomu je zase rok, tak se v pátek 
15. ledna konala v Hotelu u Berků valná hromada SDH Bukovice. Schůze se zúčastnilo 30 členů a 10 hostů, mezi 
hosty byli například zástupci obce či Sokola nebo zástupci okolních sborů. Dalším milým hostem byl vedoucí odborné 
rady mládeže Milan Kligl. Opět, jako pokaždé, jsme zhodnotili uplynulý rok a vyslechli si zprávy od velitele sboru, 
pokladní zprávu, zprávu o činnosti soutěžního družstva, o kultuře, o technice až po činnost kroužku mladých hasičů. 
Letošní valná hromada byla volební, a tudíž se volil nový výbor SDH. Starostou sboru se opět stal Vladislav Partel st. a 
velitelem sboru Ladislav Prouza. Novými členy výboru se stali Petr Miesler jako člen výboru a Miroslav Sádovský ml. 
jako referent ochrany obyvatelstva. Složení celého nového výboru si můžete prohlédnout na našich webových stránkách 
v sekci členové SDH -> výbor SDH 

V sobotu 6. února chvilku před 3 hodinou odpoledne jsme byli přivoláni k požáru trafostanice u nás v 
Bukovici. Jelikož trafostanice byla pod napětím, muselo se čekat na pracovníky ČEZu až vypnou přívod elektrické 
energie. To se povedlo asi po hodině. Elektrika se musela vypnout až na stožáru na Klůčku, ke kterému se kvůli sněhu 
nedalo pořádně dostat. Mezitím jsme se společně s profesionálními hasiči z Broumova pokoušeli plameny uhasit 
pomocí sněhový hasicích přístrojů. Požár se podařilo uhasit až po odpojení přívodu elektrické energie pomocí ručního 
sněhového hasícího „přístroje“ – vlastní svaly, lopaty a všudypřítomný sníh. Požár způsobil výpadek proudu v celé obci 
na několik hodin. Vyhořelou pojistnou skříň se podařilo vyměnit a ještě během noci obnovit dodávky elektrické energie.  
Způsobená škoda je 150 00,-Kč. 

Dále během zimního období provádíme údržbu 
techniky a úklid v hasičárně. Ze skladu z prodejny 
potravin jsme třeba dostali starý regál, který jsme si 
obrousili a natřeli a už nám nahradil ty staré rozviklané 
v hasičárně, nebo jsme museli řešit nepříjemný případ, 
kdy nám v kuchyňce upadla horní skříňka.  

Na adrese www.sdhbukovice.cz navštivte naše 
internetové stránky, kde se dozvíte co se děje ve sboru a 
prohlídnete si fotky a videa z různých akcí. Třeba video 
z požáru trafostanice v Bukovice   
     Petr Hejnyš 

 

 

 

 

 

 

 

 



Z evidence obyvatel v obci 

Statistika                 Věkové složení obyvatelstva k 31.12.2009 

Narození    5             populace          muži           ženy 
Úmrtí      4      0 – 10 let  34  20  14 
Sňatek     4    10 – 20 let  40  22  18 
Rozvod     2       20 – 30 let  60  41  19 
Přistěhování    9    30 – 40 let  57  26  31 
Odstěhování                9    40 – 50 let  52  25  27 
Stěhování v obci   2    50 – 60 let  53  28  25 
                                        60 – 70 let  42  17  25 
Věkový průměr žen: 43     70 – 80 let  31  19  12 
Věkový průměr mužů: 39     80 – 90 let  15      6    9 
Věkový průměr:  41 let.     90 – 100 let    3    2    1 
   

     Celkem            387            206                    181 

 
TJ Sokol Bukovice, oddíl stolního tenisu pořádá v sobotu 20. března v bukovické sokolovně 

Turnaj ve stolním tenisu neregistrovaných 
Soutěž je určena pro „amatérské“ hráče všech věkových kategorií, kteří nehrají stolní tenis závodně 

přihlášky 8.15-8.45 h, losování a začátek v 9.00 h 
startovné 80 Kč 

Systém soutěže – v 1.kole hra ve skupinách, poté vyřazovací systém 
bude upřesněno podle počtu účastníků 

Pro vítěze budou připraveny ceny 
 

Občerstvení zajištěno, pro jeho optimální zásobení a hladkou organizaci turnaje prosíme předběžné přihlášky zasílat na 
e-mail stepan.srutek@centrum.cz , popř. sms na 732129806 (není však podmínkou účasti) 
 
Informace 
- Zvon v letošním roce nezazvonil v 10,00 h. (kdy se 
zvoní narozeným miminkům) ještě ani jednou, v 16,00 
h. (za    zemřelé) zazvonil pouze jednou a to 24.1.2010 
panu Robertu Kaufmanovi. Připomínáme, že pokud 
chcete zazvonit jak narození, či úmrtí, nahlaste na OÚ 
nebo tel.čísla:  728 120 393, 607 876 584, 608 607 056. 
- Poplatky pro rok 2010 zůstaly stejné jako v loňském 
roce. Poplatek ze psů je stanoven ve výši 200,- za 
prvního psa, 300,- za druhého psa. Za psa, jehož 
majitelem je občan důchodce je stanoven poplatek ve 
výši 150  Kč. Poplatek za svoz a likvidaci kom. odpadů 
činí 460,- Kč/osoba. Tento poplatek je nutno uhradit 
nejpozději do 31.3.2010 a popelnici opatřit platnou 
známkou pro rok 2010. Popelnice se starou známkou 
nebudou od 1.4.2010 vyváženy. 
- S platností od 1.1.2010 se zvyšuje daň z nemovitosti, 
neboť stát zvýšil sazby u většiny nemovitostí na 
dvojnásobek. Finanční úřad sám přepočítá výši daně a 
novou daňovou povinnost včas každému poplatníkovi 
sdělí. Termín zaplacení daně z nemovitosti se nemění – 
tj. 31.5.2010. 
- Pro občany obce nabízíme nově tyto služby: ověření 
kopií listiny  (vidimace), ověření podpisu (legalizace), 
úkony jsou zpoplatněny ve výši 30,- Kč za 1 ověřený 
podpis, 30,- Kč za 1 stranu ověřené listiny. Dále 
nabízíme služby v rámci CZECH POINT  tzn. ověřené 
výpisy z vybraných agend (výpis z katastru 
nemovitostí, výpis z rejstříku trestů, výpis z bodového 
hodnocení řidiče atd.). 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 


